

Qatar Electronic Systems Company (Techno Q) QPSC



### Post its Board of Directors Meeting on 30 March 2026

## Qatar Electronic Systems Company (Techno Q) QPSC Announces its Financial Results for the year ending on 31 Dec 2025

- Qatar Electronic Systems Company (Techno Q) QPSC (“**Techno Q**”) along with its portfolio of subsidiaries (together as the “**Group**”) achieved a consolidated revenue of QAR 256.5 million and net profit to equity shareholders of QAR 26.2 million as at 31 December 2025 as compared to QAR 211.2 million revenue and QAR 21.4 million net profit to equity shareholders as of 31 December 2024.
- The Group achieved a gross profit of QAR 80.6 million in 2025 as compared to gross profit of QAR 72.7 million in 2024.
- The Group maintains a strong balance sheet in 2025 with total equity of QAR 137.3 million and low debt totaling QAR 0.23 million.
- The Board recommended a final cash dividend of QAR 0.155 per share for FY 2025, based on the Group’s profitability and future growth plans, subject to shareholder approval at the AGM scheduled for 20 April 2026.

Doha, Qatar, 30 March 2026 – Qatar Electronic Systems Company (Techno Q) QPSC (“**Techno Q**” or the “**Company**”), a regional Systems Integrator specializing in Audiovisual, Security Systems, Lighting Systems, IT Solution and Hospitality Business Solutions in Qatar, held its board of directors meeting on 30 March 2026. The Company is therefore delighted to announce its financial results for the financial year 2025 that ended 31 December 2025.

The financial results are based on the audited consolidated financial statements for the year ended 31 December 2025, prepared in accordance with International Financial Reporting Standards (IFRS).

Techno Q achieved a revenue of QAR 256.5 million in 2025, compared to QAR 211.2 million in 2024. The majority of the revenue, approximately **69.19%**, was generated by the Company’s core activities relating to audiovisual systems, hospitality solutions, business solutions, and lighting systems. The subsidiary, Techno Q Security Systems WLL (“**TQSS**” or the “**Subsidiary**”), contributed around **30.81%** of the revenue, primarily from ELV and security systems services. A minor contribution came from operations in the Kingdom of Saudi Arabia.

The 2025 performance translated into a gross profit of QAR 80.6 million, a 11% growth over 2024 gross profit of QAR 72.7 million and an improvement in 2024 to 2025 (2 percentage points improvement). Similarly, net profit also witnessed a growth of 23%, increasing from QAR 21.4 million in FY 2024 to QAR 26.2 million in FY 2025 resulting in a net margin improvement from 10.11% in FY 2024 to 10.23% in FY 2025. The Group's performance reflects continued execution of its growth strategy, supported by a strong project pipeline, disciplined cost management, and improved operational efficiency.

Techno Q continues to be in a strong financial position with its balance sheet showing a total equity of QAR 137.3 million. During the same period, Techno Q significantly reduced its bank financing by approximately 66% of its previous value, to reach QAR 0.23 million in 2025 down from QAR 0.7 million in 2024.

During 2025, the Group maintained a solid liquidity position, with cash balances amounting to QAR 62.5 million compared to QAR 67.95 million in 2024, primarily reflecting dividend distributions. The Group also reduced its borrowings from QAR 0.4 million to QAR 0.23 million, demonstrating continued deleveraging. As a result, the Group reported a net cash position of QAR 49.2 million as of 31 December 2025 (2024: QAR 55.3 million), reflecting a strong balance sheet and low leverage profile.

Based on the ever-evolving economic outlook of Qatar, Techno Q views the forthcoming developments and opportunities in the Qatar ICT, systems integration and security systems sector with optimism. As of 31 December 2025, the Company had a secured backlog of revenues totaling QAR 200.88 million driven by large governmental projects as well as medium to large private sector projects.

Furthermore, the Company expects large projects to commence in the latter part of 2025 and early 2026 relating to international events. Based on its 30-year long experience, Techno Q's management is confident of their capability of capitalizing on these emerging opportunities in the ICT, Security Systems, Hospitality Business Solutions and Systems Integration market. Additionally, following the expansion into the Saudi market, the Company will be taking advantage of the ever-growing Saudi market driven by mega projects in line with Saudi vision 2030.

Mr. Zeyad Al Jaidah, co-founder and managing director of Techno Q, commented on the Company's yearly performance stating the following: "Our year 2025 performance reflects disciplined execution, margin expansion, and a stronger balance sheet. Despite a dynamic operating environment, the net income increases from QAR 21.4 million in 2024 to QAR 26.2 million in 2025—while significantly reducing bank borrowings. With a healthy secured backlog and a robust pipeline of Qatar-hosted events, we are confident in our ability to capture additional opportunities across ICT, security systems, hospitality solutions, and systems integration. We remain focused on operational excellence, prudent capital allocation, and delivering sustainable value for our shareholders and customers."

Techno Q' shares are traded under the trading ticker "TQES" and under the international Securities Identification Number (ISIN) QA000IGXG507.

For further information and respective details on Techno Q, please visit <https://www.technoq.com/> or contact investor relations at [investorrelations@technoq.com](mailto:investorrelations@technoq.com)

## **Important information**

This press release has been prepared by Qatar Electronic Systems Company (Techno Q) QPSC (the “Company”) for informational purposes only. This press release does not constitute an offer or invitation or solicitation of any offer to subscribe for or purchase of, shares or other securities or a recommendation to invest in any shares or other securities. This press release is not intended to be relied upon as the basis for an investment decision, and is not, and should not be assumed to be complete. It is provided for information purposes only.

Whilst the information in this document has been published in good faith, the Company does not provide any guarantees, representations, warranties or other assurances (express or implied) regarding the accuracy or completeness of this information. The Company, its affiliates and any of its or their respective directors, offices, partners, members, employees, agents or advisors assume no liability or responsibility and owe no duty of care for any consequences of any person acting in reliance on the information contained in this press release or for any decision based on it. The Company does not undertake to provide access to any additional information or to update this press release or to correct any inaccuracies which may become apparent.

Statements contained in this press release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions, and beliefs of the Company. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and reliance should not be placed thereon. In addition, this press release contains “forward-looking statements”. Actual events or results or the actual performance of the Company may differ materially from those reflected or contemplated in such forward-looking statements.

This press release has not been submitted to approval by the securities regulatory authority of Qatar or any other state or jurisdiction.

**Press Release End**

## بيان صحفي

30 مارس 2026

شركة قطر للأنظمة الإلكترونية (تكنو كيو) ش.م.ق.ع



### عقب اجتماع مجلس الإدارة المنعقد في 30 مارس 2026

شركة قطر للأنظمة الإلكترونية (تكنو كيو) ش.م.ق.ع تعلن نتائجها المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025

- حققت شركة قطر للأنظمة الإلكترونية (تكنو كيو) ش.م.ق.ع ("تكنو كيو") إلى جانب شركاتها التابعة (ويُشار إليها مجتمعة بـ "المجموعة") إيرادات موحدة بلغت **256.5 مليون ريال قطري** وصافي ربح عائد إلى المساهمين بلغ **26.2 مليون ريال قطري** كما في 31 ديسمبر 2025، مقارنة بإيرادات بلغت **211.2 مليون ريال قطري** وصافي ربح بلغ **21.4 مليون ريال قطري** كما في 31 ديسمبر 2024 .
- حققت المجموعة ربحاً إجماليًا قدره **80.6 مليون ريال قطري** في عام 2025 مقارنة بـ **72.7 مليون ريال قطري** في عام 2024 .
- حافظت المجموعة على مركز مالي قوي في عام 2025، حيث بلغ إجمالي حقوق الملكية **137.3 مليون ريال قطري** مع مستوى دين منخفض يبلغ **0.23 مليون ريال قطري** .
- أوصى مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية نهائية بقيمة **0.155 ريال قطري للسهم الواحد** عن السنة المالية 2025، وذلك بناءً على ربحية المجموعة وخطط النمو المستقبلية، وذلك رهناً بموافقة المساهمين في الجمعية العامة السنوية المقرر عقدها في **20 أبريل 2026** .

### الدوحة، قطر – 30 مارس 2026

عقدت شركة قطر للأنظمة الإلكترونية (تكنو كيو) ش.م.ق.ع ("تكنو كيو" أو "الشركة")، وهي شركة إقليمية متخصصة في تكامل الأنظمة في مجالات الأنظمة السمعية والبصرية، وأنظمة الأمن، وأنظمة الإضاءة، وحلول تقنية المعلومات، وحلول الأعمال لقطاع الضيافة في دولة قطر، اجتماع مجلس إدارتها بتاريخ 30 مارس 2026. ويسر الشركة أن تعلن عن نتائجها المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

تعتمد النتائج المالية على القوائم المالية الموحدة المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025، والمعدة وفقاً للمعايير الدولية لإعداد التقارير المالية.

الأداء المالي

حققت تكنو كيو إيرادات بلغت **256.5 مليون ريال قطري** في عام 2025، مقارنة بـ **211.2 مليون ريال قطري** في عام 2024. وقد تم تحقيق ما يقارب **69.19%** من الإيرادات من الأنشطة الأساسية للشركة، والتي تشمل الأنظمة السمعية والبصرية، وحلول الضيافة، وحلول الأعمال، وأنظمة الإضاءة. في المقابل، ساهمت الشركة التابعة، شركة تكنو كيو للأنظمة الأمنية ذ.م.م ("TQSS")، بنسبة **30.81%** من الإيرادات، وذلك بشكل رئيسي من خدمات الأنظمة منخفضة التيار (ELV) وأنظمة الأمن. كما جاءت مساهمة محدودة من عمليات الشركة في المملكة العربية السعودية.

## الربحية

ترجم أداء عام 2025 إلى تحقيق ربح إجمالي قدره **80.6 مليون ريال قطري**، بزيادة قدرها **11%** مقارنة بعام 2024، بالإضافة إلى تحسن في هامش الربح (تحسن بمقدار نقطتين مئويتين). كما شهد صافي الربح نمواً بنسبة **23%**، حيث ارتفع من **21.4 مليون ريال قطري** في عام 2024 إلى **26.2 مليون ريال قطري** في عام 2025، مما أدى إلى تحسن هامش صافي الربح من **10.11%** إلى **10.23%**، ويعكس هذا الأداء استمرار تنفيذ استراتيجية النمو، مدعوماً بمحفظة مشاريع قوية، وإدارة فعالة للتكاليف، وتحسين الكفاءة التشغيلية.

## المركز المالي

تواصلت تكنو كيو الحفاظ على مركز مالي قوي، حيث بلغ إجمالي حقوق الملكية **137.3 مليون ريال قطري**. وخلال نفس الفترة، قامت الشركة بتخفيض التمويل البنكي بشكل كبير بنسبة تقارب **66%**، ليصل إلى **0.23 مليون ريال قطري** في عام 2025 مقارنة بـ **0.7 مليون ريال قطري** في عام 2024.

## السيولة والتدفقات النقدية

حافظت المجموعة على مستوى سيولة قوي خلال عام 2025، حيث بلغت الأرصدة النقدية **62.5 مليون ريال قطري** مقارنة بـ **67.95 مليون ريال قطري** في عام 2024، ويرجع ذلك بشكل رئيسي إلى توزيعات الأرباح. كما قامت المجموعة بتخفيض القروض من **0.4 مليون ريال قطري** إلى **0.23 مليون ريال قطري**، مما يعكس استمرار خفض المديونية.

وبناءً عليه، سجلت المجموعة صافي نقد قدره **49.2 مليون ريال قطري** كما في 31 ديسمبر 2025 (مقابل **55.3 مليون ريال قطري** في 2024)، مما يعكس قوة المركز المالي وانخفاض مستوى الرفع المالي.

## النظرة المستقبلية

في ظل التطورات الاقتصادية المتسارعة في دولة قطر، ننظر تكنو كيو بتفاؤل إلى الفرص المستقبلية في قطاع تقنية المعلومات والاتصالات، وتكامل الأنظمة، وأنظمة الأمن. وبلغت قيمة الأعمال المتعاقد عليها كما في 31 ديسمبر 2025 حوالي **200.88 مليون ريال قطري**، مدفوعة بمشاريع حكومية كبيرة، بالإضافة إلى مشاريع متوسطة وكبيرة في القطاع الخاص.

كما نتوقع الشركة بدء تنفيذ مشاريع كبيرة خلال نهاية عام 2025 وبداية عام 2026، خاصة تلك المرتبطة بالفعاليات الدولية.

## التوسع الإقليمي

مع التوسع في السوق السعودي، تعززت الشركة الاستفادة من النمو المتسارع في المملكة، مدعوماً بالمشاريع الضخمة لمرتبطة برؤية السعودية 2030.

## تصريح الإدارة

صرّح السيد زياد الجيدة، المؤسس المشارك والعضو المنتدب لشركة تكنو كيو، قائلاً:

"يعكس أداء عام 2025 تنفيذًا منضبطًا، وتحسنًا في الهوامش، وتعزيزًا للمركز المالي. وعلى الرغم من بيئة التشغيل الديناميكية، ارتفع صافي الربح من 21.4 مليون ريال قطري في 2024 إلى 26.2 مليون ريال قطري في 2025، مع تخفيض كبير في التمويل البنكي. ومع وجود أعمال متعاقد عليها قوية لمشاريع واعدة، خاصة مع الفعاليات التي تستضيفها دولة قطر، فإننا واثقون من قدرتنا على اقتناص المزيد من الفرص في مجالات تقنية المعلومات، وأنظمة الأمن، وحلول الضيافة، وتكامل الأنظمة. ونواصل تركيزنا على التميز التشغيلي، وتخصيص رأس المال بكفاءة، وتحقيق قيمة مستدامة للمساهمين والعملاء".

## معلومات السهم

يتم تداول أسهم تكنو كيو تحت الرمز "TQES"  
ورقم التعريف الدولي للأوراق المالية: QA000IGXG507 (ISIN)

## للمزيد من المعلومات

يرجى زيارة:

<https://www.technoq.com/>

أو التواصل مع علاقات المستثمرين عبر البريد الإلكتروني:

[investorrelations@technoq.com](mailto:investorrelations@technoq.com)

## معلومات هامة

تم إعداد هذا البيان الصحفي من قبل شركة قطر للأنظمة الإلكترونية (تكنو كيو) ش.م.ق.ع ("الشركة") لأغراض إعلامية فقط. ولا يُشكل هذا البيان عرضًا أو دعوة أو طلبًا للاكتتاب أو شراء أي أسهم أو أوراق مالية أخرى، كما لا يُعد توصية للاستثمار في أي من هذه الأوراق المالية. ولا ينبغي الاعتماد على هذا البيان كأساس لاتخاذ أي قرار استثماري، كما لا يُفترض أنه يتضمن معلومات كاملة، حيث تم تقديمه لأغراض إعلامية فقط.

وعلى الرغم من أن المعلومات الواردة في هذا المستند قد تم نشرها بحسن نية، إلا أن الشركة لا تقدم أي ضمانات أو تعهدات أو إقرارات، صريحة كانت أو ضمنية، بشأن دقة أو اكتمال هذه المعلومات. ولا تتحمل الشركة أو الشركات التابعة لها أو أي من أعضاء مجلس إدارتها أو مسؤوليها أو شركائها أو موظفيها أو وكلائها أو مستشاريها أي مسؤولية أو التزام، كما لا تتحمل أي واجب عناية، عن أي نتائج قد تترتب على

اعتماد أي شخص على المعلومات الواردة في هذا البيان الصحفي أو على أي قرار يتم اتخاذه بناءً عليه. كما لا تلتزم الشركة بتوفير أي معلومات إضافية أو بتحديث هذا البيان الصحفي أو تصحيح أي معلومات قد يتبين لاحقاً عدم دقتها.

إن البيانات الواردة في هذا البيان الصحفي والتي لا تُعد حقائق تاريخية تستند إلى توقعات وتقديرات وتنبؤات وآراء ومعتقدات حالية لدى الشركة. وتنطوي هذه البيانات على مخاطر معروفة وغير معروفة، وحالات عدم يقين وعوامل أخرى، وبالتالي لا ينبغي الاعتماد عليها. كما يتضمن هذا البيان الصحفي "بيانات مستقبلية"، وقد تختلف النتائج أو الأحداث الفعلية أو الأداء الفعلي للشركة بشكل جوهري عن تلك المعبر عنها أو المتوقعة في هذه البيانات المستقبلية.

لم يتم تقديم هذا البيان الصحفي إلى أي جهة تنظيمية للأوراق المالية في دولة قطر أو في أي دولة أو ولاية قضائية أخرى للحصول على الموافقة.

**نهاية البيان الصحفي**